
توضیح مدافع 
ملوان درباره گل به 

خودی بد موقع
دروازه ملــوان در دقایــق پایانــی 
بــازی بــا گل گهــر بــاز شــد و ایــن تیــم 
در ســیرجان برابــر میزبــان خــود 
شکســت خــورد. مجیــد عیــدی در 
مــورد ایــن بــازی می گویــد: »هــر دو 
تیــم بــازی هجومــی انجــام دادنــد. 
روی نقــاط ضعــف و قــوت حریــف 
کار کــرده بودیــم و نکاتــی را کــه بــه 
مــا گفتــه بودنــد بــه خوبــی در زمین 
اجــرا کردیــم. بــا توجــه بــه اینکــه 
در خانــه حریــف بــازی می کردیــم 

ــو بردیــم.« ــازی را خــوب جل ب
او در مــورد گل بــه خــودی هــم 
اینگونــه می گویــد: »در دقایــق 
پایانــی آنهــا رو بــه بازی بلند آوردند، 
بــا توجــه بــه اینکــه بازیکنــان بلنــد 
قامتــی داشــتند، متأســفانه روی 
یــک صحنــه مــن توپ را از جلو پای 
مهاجــم حریــف زدم و در برگشــت 
ــم برخــورد کــرد  ــه ســاق پای ــوپ ب ت
و به صــورت خیلــی اتفاقــی وارد 

دروازه شــد.«
 

زنوزی مخالف 
همکاری با واسعی

بعــد از بــازی هفته گذشــته تراکتور 
مقابــل هــوادار بــود کــه ســعید 
واســعی به دلیــل درگیــری بــا یکــی 
ــان تیــم از ســوی بردیــف  از بازیکن
در اختیــار باشــگاه قــرار داده شــد 
ــود برخــی  و اگــر چــه گفتــه شــده ب
ز مدیــران باشــگاه به دنبــال  ا
وســاطت بــرای بخشــش او از 
ســوی بردیــف بودنــد ولــی ظاهــراً 
ــن اتفــاق رخ دهــد  قــرار نیســت ای
و دلیــل آن مخالفــت محمدرضــا 
زنــوزی، مالــک باشــگاه اســت. 
ایــن چندمیــن بــاری اســت کــه 
واســعی در تراکتــور دچــار مســائل 
حاشــیه ای می شــود و از همیــن 
رو مالــک باشــگاه تراکتــور کــه 
ابتــدای فصــل هــم مخالــف ادامــه 
ــار  ــود از رفت ــا واســعی ب همــکاری ب
یــن بازیکــن به شــدت شــاکی  ا
اســت و بــه مســئولان باشــگاه 

گفتــه عــذر او را بخواهنــد.
بدیــن ترتیــب اگــر واســعی نتوانــد 
موافقت هــای لازم بــرای بازگشــت 
بــه تمرینــات را بگیــرد تــا نیــم فصل 
بیرون خواهد نشست و در پنجره 
زمســتانی بایــد بــه تیــم دیگــری 

منتقــل شــود.

پیمان میری: 

اگر بازی کنم به 
پرسپولیس گل می زنم

پیمــان میــری، وینگر نفت مســجد 
ــا صنعــت  ــازی ب ــاره ب ســلیمان درب
ــا توجــه  نفــت آبــادان می گویــد: »ب
بــه شــرایط جــوی، بــازی خیلــی 
ســنگین بــود. مــا خودمــان در 
ن  و مسجدســلیما ن  زســتا خو
دان  بــا آ ی  لــی هــوا و هســتیم 
ســنگین تر اســت. خــدا را شــکر 
اتفــاق خوبــی کــه دنبالــش بودیــم، 

افتــاد.«
میــری کــه فصــل گذشــته ســابقه 
گلزنــی بــه پرســپولیس بــا پیراهــن 
هــوادار را دارد در مــورد اینکــه بــاز 
هــم می توانــد گل بزنــد یــا خیــر 
می گویــد: »اگــر بــازی کنــم بــه 
ــم.  ــاد گل می زن ــی زی احتمــال خیل
مــن بــرای اســتقلال و پرســپولیس 
خیلــی ارزش قائــل هســتم ولــی مــا 
نفــت مســجد ســلیمان هســتیم 
و فکــر می کنــم بــه آن شــخصیت 
رســیده ایم کــه مقابــل هــر تیمــی 
قــد علــم کنیــم و نتیجــه لازم را 

بگیریــم.«

 zخبر و مصاحبه

فرزاد زامهران مهاجم نساجی مازندران که در بازی مقابل مس کرمان یکی از 
بازیکنان تأثیر گذار تیمش بود درباره بازی نساجی مقابل استقلال در هفته 
ششم لیگ برتر می گوید: »استقلال همیشه یک تیم قابل احترام بوده و هست. 
آنها مدافع عنوان قهرمانی هستند، ما هم نساجی هستیم و فصل پیش نشان 
دادیم که می توانیم مقابل استقلال خوب بازی کنیم و در جام حذفی هم مقابل 

آنها پیروز شدیم. امیدوارم بتوانیم این بازی را با امتیاز به پایان برسانیم.«

کــی روش اســتنلی مهاجــم ایــن فصــل گل گهــر ســیرجان آنگونــه کــه بایــد 
نســبت بــه فصــول گذشــته کــه در ســپاهان موفــق بــود در گل گهــر ســیرجان 
تــا بــه امــروز )هفتــه پنجــم لیگ برتر( موفق به گل زدن نشــده اســت. اتفاقی 
که باعث فشــار های بســیاری از ســوی هواداران گل گهر نســبت به کی روش 
اســتنلی شــده اســت. حــال بایــد منتظــر مانــد و دیــد اســتنلی کــی روش چــه 
زمانــی نخســتین گل خــودش در لیــگ بیســت و دوم را بــه ثمــر می رســاند؟!

احســان پنشــنبه هافبــک تیــم ملــی تاجیکســتان کــه در فصــل نقــل و انتقــالات 
تابســتانی به عنــوان ســهمیه بازیکــن خارجــی بــه جمــع شــاگردان مهــدی تارتــار 
پیوســت تــا بــه الان کــه پنــج هفتــه از مســابقات گذشــته کمتریــن دقایــق بــازی 
را بــرای ذوب ثبــت کــرده اســت. نکتــه مهم تــر ایــن اســت کــه ایــن بازیکــن در 
شــهرآورد هــم کمتریــن دقایــق بــازی را داشــت؛ موضوعــی کــه جــای ســؤال دارد؛ 

بازیکــن خارجــی می آوریــد ســپس او را در ترکیــب قــرار نمی دهیــد؟!

فرزاد زامهران: کی روش استنلی احسان پنشنبه

از بازی با استقلال امتیاز می خواهیم عملکرد ضعیف طی پنج هفته چرا در شهرآورد بازی نکرد؟

در آینه لیگ
11فوتبال ایران

لومینیوم اراک شروع خوبی در لیگ  آ
نداشت. مهدی رحمتی که خودش این 
تیم را بسته و دوران آماده سازی مناسبی 
را هم پشت سر گذاشت برخلاف بازی 
قابل قبولی که از تیمش می بینیم اما در 
نتیجه گیری ضعیف کار کرده اند. اراکی ها 
در سه بازی از پنج بازی ابتدایی لیگ 
میزبان تیم های هوادار، پرسپولیس و 
تراکتور بودند که در هر سه مسابقه 
شکست خوردند. اما در عوض از دو بازی 
خارج خانه مقابل صنعت نفت آبادان و 
مس رفسنجان چهار امتیاز گرفتند که از 

این بابت عملکرد خوبی است.
البته مهدی رحمتی بابت همین نتایج از 
هواداران آلومینیوم عذرخواهی کرده اما 
خوب می داند که اگر همین روند ادامه پیدا 

کند ادامه کار برایش سخت می شود: »از 
همه هواداران به خاطر سه باخت خانگی 
عذرخواهی می کنم. بازیکنان باید به 
خودشان بیایند و متوجه شوند این اتفاق 
نباید برای ما بیفتد. برعکس در بیرون 
خانه نتایج خوبی می گیریم. تیم من تیم 
جوانی است و یک مقدار فشار شاید تیم را 
تحت تأثیر قرار دهد. در بیرون خانه خوب 
کار می کنیم و توانستیم صنعت نفت را 
شکست دهیم و از مس رفسنجان تساوی 
گرفتیم. بابت این سه باخت عذرخواهی 
می کنم و امیدوارم در ادامه راه به آنچه 
مدنظرمان است دست پیدا کنیم. مطمئناً 
با سعی و تلاش و کوشش قول می دهیم 
از این بهتر شویم. مسلماً هوادار دوست 
دارد تیمش برنده باشد و ما هم دنبال 
این موضوع هستیم. به بازی زیبا امتیاز 
نمی دهند، اما باید پله به پله جلو برویم 
و سعی می کنیم روز به روز بهتر شویم. از 
همین الان تلاشم را دو تا سه برابر می کنم. 
با شناخت از بازیکنان مطمئن هستم آنها 
نیز این کار را خواهند کرد. شک نکنید 

تیمی خواهیم ساخت در خور ایرالکو 
و شهر اراک و استان مرکزی؛ چیزی که 
سال قبل هم نشان دادیم. به هواداران 
تیم حق می دهم، اما دوست دارم از تیم 
حمایت کنند و فشار را از روی تیم بردارند. 
در بیرون خانه خوب کار می کنیم، اما 
در داخل خانه فشار مضاعفی روی تیم 
است که رفته رفته آن را رفع می کنیم و به 
نتایج دلخواه می رسیم. روزی که این راه را 
شروع کردم پیه همه چیز را به تنم مالیدم. 
خیلی سخت به کارم ادامه می دهم تا تیم 

مدنظرم را بسازم.«
اینکه رحمتی متوجه اشکالات تیمش 
شده خودش یک گام به جلو است. 
بدون تردید هیچکس به اندازه او نسبت 
به پتانسیل و توانایی های شاگردانش 
اشراف ندارد. محمد رجاییان مدیرعامل 
آلومینیوم اراک که خودش سال ها در 
همین حوزه فعالیت کرده خیلی خوب 
می داند که چطور باید این دوره سخت 
را مدیریت کند. او می گوید: »ما در سه 
سال اخیر چنین فوتبال باکیفیتی را از 

آلومینیوم ندیده بودیم. در بازی با تراکتور 
فوق العاده بازی کردیم و باید با اختلاف 
3،4 گل برنده می شدیم. اما متأسفانه 
بازیکنان در زدن ضربات نهایی کم 

دقت بودند.«
اما رجاییان خیلی خوب به شرایط و جو 
حاکم بر فوتبال اراک آگاهی دارد. او شاید 
بهتر از خیلی ها آستانه صبر و تحمل 
هواداران را می داند. همین که بعد از 
بازی با تراکتور آنها شنونده اعتراض برخی 
سکونشینان بودند این می تواند یک 
هشدار و زنگ خطر برای شان باشد: »ما 
شرمنده هواداران هستیم. آنها از تیم شان 
پیروزی می خواهند و دلیل هم نمی شود 
که با گفتن شرمنده و عذرخواهی تلاش 
نکنیم. قطعاً این طور نیست و همان طور 
که سرمربی محترم تیم گفته باید تلاش 

بازیکنان و مجموعه تیم بیشتر شود.«
البته مدیرعامل آلومینیوم از کادرفنی اش 
هم انتظار دارد. او اعتقاد دارد که به فوتبال 
زیبا امتیاز نمی دهند و هواداران را هم 
راضی نمی کند: »انتظارمان این است که 

در کنار بازی خوب برنده هم بشویم.اگر 
فقط خلق موقعیت کنیم و به گل نرسیم 
فایده ای ندارد و این مهم کادر فنی را تبرئه 
نمی کند. ما اگر در هر بازی 10 فرصت گل 
را خلق کنیم خیلی خوب است اما اگر به 
گل تبدیل نشود هواداران را راضی نخواهد 
کرد. به همین دلیل این نقیصه هم باید 

برطرف شود.«
رجاییان با اشاره به بازی های گذشته به 
نکته قابل تأملی اشاره می کند: »ما در 
بازی با هوادار فرصت بزرگی را از دست 
دادیم. از طرفی قرعه سختی هم به ما 
خورد و به نظرم بعد از بازی با سپاهان ما 
به ریل تیم های همرده خودمان می رسیم. 
تیم هایی که تقریباً مثل ما هزینه کرده اند 
و عیارمان در آن بازی ها مشخص خواهد 

شد.«
مل  یرعا مد ی  حرف ها ی  لا به لا ز  ا
باشگاه آلومینیوم شاید بتوان این طور 
نتیجه گرفت که مهدی رحمتی بعد از 
آن بازی های هم ریل به قول رجاییان 

تکلیفش مشخص شود.

یکــی از حواشــی بــازی اســتقلال و 
پیــکان بــه مــردود شــدن گل آبی هــا 
برمی گشــت. در ایــن صحنــه محمــد 
ناصــری دروازه بــان پیــکان و پیمــان 
بابایــی، مهاجــم اســتقلال بــا هــم 
برخــورد کردنــد کــه داور ایــن صحنــه 
را خطــای بابایــی تشــخیص داد. 
بعــد از بــازی بــا توجــه بــه انتشــار 
تصاویــری از چانــه شــکافته شــده 
بابایــی، برخــی اعتقــاد داشــتند کــه 
داور اشــتباه کــرده و گل ســالم 

بــوده اســت.
ناصــری دربــاره شــرایط مســابقه 
می گویــد: »مــا بــازی منطقــی و 

خوبــی را انجــام دادیــم. فکر می کنم 
عملکردمــان خــوب بــود و حتــی 
روی چنــد صحنــه موقعیــت گل 
داشــتیم و می توانســتیم برنــده 
از زمیــن خــارج شــویم. البتــه کــه 
اســتقلال هــم فرصت هایی داشــت 
امــا بــه هــر حــال فکــر می کنــم 
عملکــرد مناســبی را در ورزشــگاه 
آزادی مقابــل هــواداران و تیــم 
قهرمــان فصــل گذشــته بــه نمایــش 

شــتیم« گذا
او دربــاره صحنــه برخــوردش بــا 
پیمــان بابایــی و مــردود شــدن گل 
اســتقلال می گویــد: »در آن صحنــه 

مهاجــم اســتقلال بــا تمــام تــوان بــه 
ســر مــن ضربــه زد و صددرصــد خطا 
بدرســتی گرفتــه شــد. دوربینــی کــه 
پشــت دروازه قــرار داشــت بخوبــی 
تصاویر را ثبت کرده و آنقدر صحنه 
واضــح اســت کــه نیــازی بــه توضیــح 
مــن نیســت. اثــر ضربــه مهاجــم 
اســتقلال هنــوز روی ســر مــن 
هســت و همچنــان از شــدت ضربــه 

احســاس درد می کنــم.«
دروازه بان پیکان درباره انتقادهایی 
کــه از نحــوه بــازی تیمــش شــده، 
می گویــد: »ایــن حرف هــا درســت 
ن  ا جــو تیــم  یــک  مــا   . نیســت

گــر  ا کــه  هســتیم  ینــه  کم هز و 
ســتقلال  بــا ا را  مــا  هزینه هــای 
بــی  قــات خو تفا یســه کنیــد ا مقا
نمی افتــد. بــه هــر حــال اســتقلال 
یــک تیــم بــزرگ اســت و هوادارانــش 
توقــع دارنــد امــا درســت نیســت 
ز پــس  ند ا نســته ا حــالا کــه نتوا
بــازی بــر بیاینــد و امتیــاز از دســت 
داده انــد، اینگونــه تیــم جــوان مــا را 
تخریــب کننــد. کادرفنی ما براســاس 
داشــته های مان ترکیــب را می چینــد 
ــد، خــوب  و اســتراتژی تعییــن می کن
اســت کــه حریفــان بــه تیــم خــوب 
و جــوان پیــکان احتــرام بگذارنــد.«

ناصری: می خواهند تیم جوان ما را تخریب کنند
 zنقل قول
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رحمتی و کابوس بازی های خانگی

 رجاییان: خلق موقعیت زیاد 
کادرفنی را تبرئه نمی کند

 zمصاحبه

جعفر برزگر
روزنامه نگار

انتظارمان این است 
که در کنار بازی خوب 

برنده هم بشویم.اگر 
فقط خلق موقعیت 

کنیم و به گل نرسیم 
فایده ای ندارد و این 

مهم کادر فنی را تبرئه 
نمی کند. ما اگر در هر 

بازی 10 فرصت گل را 
خلق کنیم که به گل 

تبدیل نشود هواداران 
را راضی نخواهد کرد
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